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Styrelsen	  under	  verksamhetsåret	  2016 
 
Ulla Sjöberg      ordförande 
Tommy Thörnqvist  kassör 
Elisabeth Östberg  sekreterare 
Monica Magnusson  ledamot 
Ingela Sjöblom  ledamot 
Klaes Lindau   ledamot 
Håkan Bengtsson  ledamot 
 
Ersättare:  
Margareta Eder, Ann-Britt Eriksson och Bengt Albinsson. 
 
Revisiorer: 
Stig Malmgren och Carina Persson med John Gunnarsson och 
Lassi Reinkainen som ersättare. 
 
Valberedningen:  
Leif Pettersson (sammankallande), Ann-Britt Johansson och Monica Sundberg. 
 
Möten 
Styrelsen har haft 7 protokollförda möten under året. 
 
Medlemmar: 
Antal medlemmar per den 31 december 2016 var 180 st (varav 43 st anhöriga), en  
minskning med 29 st jämfört med föregående år.  
Under året har tillkommit 3 st nya medlemmar och 32 st har avslutat sitt  
medlemskap. 
Många medlemmar i Posten Seniorerna Värmland har under året deltagit vid våra  
trevliga aktiviteter och har efteråt visat styrelsen uppskattning av arrangemangen. 
 
Årets aktiviteter redovisas på följande sidor! 
 
 
Karlstad den 1 februari 2017 
 
 
 
 
Ulla Sjöberg   Tommy Thörnqvist  Elisabeth Östberg 
 
 
 
 
 
Ingela Sjöblom          Monica Magnusson        Håkan Bengtsson         Klaes Lindau 



 

   

                Aktiviteter 2016 
	  
	  
18	  feb	   Årsmöte,	  Seniorernas	  Hus,	  Karlstad.	  Antal	  deltagare	  var	  46	  st. 
	   Före	  mötet	  bjöds	  på	  kaffe	  och	  smörgås.	   

Ordförande	  vid	  mötet	  var	  Robin	  Sundberg. 
Förhandlingar	  genomfördes	  på	  sedvanligt	  sätt.	  Styrelsen	  fick	  ansvarsfrihet,	  avgående	  
förtroendevalda	  avtackades	  och	  den	  nya	  styrelsen	  fick	  klartecken	  att	  starta	  upp	  2016	  
års	  verksamhet.	   
Underhållning	  av	  Rune	  Blidh	  avslutade	  mötet.	   

	  
	  
25	  maj	   Studiebesök	  på	  Wasabröd	  i	  Filipstad	  och	  besök	  i	  Niklasdams	  trädgård. 
	   Antalet	  deltagare	  var	  39	  st. 
	   Vid	  ankomsten	  till	  Wasabröd	  bjöds	  vi	  på	  kaffe	  och	  fick	  information	  om	  tillverkningen	  

av	  hårt	  bröd.	  Sedan	  kunde	  vi	  i	  deras	  butik	  handla	  av	  alla	  de	  sorters	  bröd	  som	  de	  
tillverkar. 

	   Därefter	  åkte	  vi	  vidare	  till	  Hennikehammars	  herrgård	  där	  vi	  åt	  en	  lunchbuffè	  i	  trevlig	  
miljö.	  Färden	  fortsatte	  sedan	  på	  slingriga	  vägar	  till	  Niklasdams	  trädgård	  där	  vi	  kunde	  
beskåda	  pelargonier	  i	  alla	  tänkbara	  former	  och	  färger	  i	  deras	  pelargonmuseum.	  Man	  
kunde	  också	  inhandla	  blommor	  i	  deras	  växthus.	  Dagens	  sista	  stopp	  blev	  vid	  
Picassostatyn	  i	  Kristinehamn	  där	  vi	  fick	  eftermiddagskaffe	  på	  cafè	  Pärlan	  innan	  färden	  
gick	  åter	  mot	  Karlstad. 

	  
	  
3	  aug	  	   Båtresa	  i	  Klarälvens	  grenar	  runt	  Karlstad.	  Antal	  deltagare	  40	  st.	   
	   Båtturen	  på	  älven	  runt	  Karlstad	  varade	  i	  2	  timmar	  då	  vi	  samtidigt	  som	  en	  guide	  

berättade	  om	  vad	  vi	  såg	  av	  staden	  från	  vattnet	  även	  fick	  kaffe	  och	  en	  bulle. 
	   Tillbaka	  i	  Inre	  hamn	  avslutades	  utflykten	  med	  en	  lunchbuffè	  på	  restaurang	  Barbros	  

Brygga.	   
	  
1	  –	  4	  sept	   4	  dagars	  resa	  till	  Lübeck	  och	  Hamburg.	   
	   Antal	  deltagare	  var	  46	  st	  varav	  6	  st	  icke	  medlemmar. 
	   Utresan	  skedde	  via	  Göteborg	  med	  Kielfärjan.	  Väl	  ombord	  avåts	  en	  diger	  buffé	  innan 
	   vi	  kröp	  till	  kojs	  i	  våra	  hytter.	  Efter	  frukost	  på	  färjan	  gick	  färden	  mot	  Hamburg	  där	  de	  

flesta	  deltagarna	  besökte	  världens	  största	  modelljärnväg	  Wunderland.	  Det	  var	  en	  
fantastisk	  anläggning	  med	  små	  tåg,	  bilar,	  flygplan	  och	  hus	  i	  olika	  miljöer	  från	  olika	  
länder	  som	  imponerade	  på	  många.	  Sent	  på	  eftermiddagen	  förde	  oss	  bussen	  till	  vårt	  
hotell	  i	  Lübeck	  där	  vi	  åt	  middag.	  Följande	  dag	  var	  fri	  för	  att	  besöka	  alla	  de	  sevärdheter	  
som	  fanns	  att	  se.	  På	  eftermiddagen	  förde	  oss	  bussen	  åter	  till	  Kielfärjan	  för	  hemresa	  
mot	  Göteborg	  och	  sedan	  Värmland. 

	  
10	  okt	   Travkväll	  på	  Färjestads	  travbana. 
	   Antal	  deltagare	  var	  21	  st	  varav	  2	  st	  icke	  medlemmar. 
	   Efter	  en	  guidad	  tur	  på	  stallbacken	  gick	  stegen	  mot	  travbanans	  restaurang	  där	  vi	  

samtidigt	  som	  vi	  	  åt	  en	  god	  köttbit	  kunde	  titta	  på	  hästarna	  som	  tävlade	  .	  Vi	  	  hade	  
mycket	  nära	  till	  toto-‐luck	  storna	  där	  vi	  kunde	  spela	  på	  hästarna	  och	  det	  hördes	  att	   

	   några	  av	  deltagarna	  satsade	  	  på	  rätt	  häst. 
	  
	  



	  
	  
	  
	  
	  

	  
	  
	  
	  
29-‐30	  okt	   Besök	  på	  Lorensbergsteatern	  i	  Göteborg	  och	  Macken	  –	  Roy	  o	  Rogers	  Bilservice. 
	   Antal	  deltagare	  var	  14	  st. 
	   Efter	  30	  år	  är	  fortfarande	  denna	  revy	  lika	  rolig	  och	  populär.	  Framme	  efter	  bussresan	  

och	  incheckning	  på	  Grand	  Hotell	  Opera	  kunde	  vi	  under	  eftermiddagen	  bese	  Göteborg.	  
Bussen	  hämtade	  oss	  sedan	  för	  transport	  till	  Lorensberg	  och	  teatern.	   

	   Föreställningen	  lockade	  fram	  mycket	  skratt	  och	  nöjet	  av	  föreställningen	  kommer	   
	   att	  sitta	  i	  länge.	  Söndagen	  var	  fri	  för	  att	  njuta	  av	  Götet	  innan	  färden	  ställdes	  hemåt	  

Värmland	  på	  eftermiddagen. 
	  
	  	   
9	  dec	   Årets	  julbord	  på	  Valbergsängens	  restaurang	  i	  Torsby. 
	   Antal	  deltagare	  var	  58	  st	  varav	  2	  st	  icke	  medlemmar. 
	   Bussen	  från	  Karlstad	  med	  flertalet	  deltagare	  stannade	  först	  vid	  Skidtunneln	  i	  

Valbergsängen	  där	  vi	  fick	  information	  om	  denna	  fantastiska	  anläggning	  med	  snö	  
nästan	  året	  runt.	  Det	  var	  även	  mycket	  intressant	  att	  se	  träningsredskapen	  för	  
skidåkarna	  i	  direkt	  anslutning	  till	  skidtunneln. 

	   Varm	  glögg	  välkomnade	  oss	  när	  vi	  efter	  stund	  	  kom	  fram	  till	  restaurangen.	  Vi	  kunde	  
sedan	  förse	  oss	  av	  all	  mat	  och	  avnjuta	  årets	  julbord..	  Det	  var	  rikligt	  med	  god	  mat	  på	  
faten	  på	  bordet	  och	  alla	  som	  var	  med	  verkade	  nöjda. 

	    


